



King's College

2022-2023 S.1 Discretionary Places Interview Arrangement

1. In view of the worsening situation of COVID-19 epidemic, the S.1 Discretionary Places interview will be conducted in **online mode (Zoom Meeting)**
2. The interview will be held on 5th March 2022 (Saturday).
3. All applicants will be invited for the individual interview.
4. Interview format and selection criteria:

Interview Format (2 parts)	Part 1: Chinese session (2 minutes)
	Part 2: English session (2 minutes)
Selection Criteria	1. Interview performance (20%)
	2. Rank order provided by EDB (48%)
	3. Other performance (conduct grades, awards, extracurricular activities, etc.) (32%)

5. Details of the interview (e.g. interview time and Zoom login information) will be announced on our school website in late February. Please check our school website regularly.
6. The deadline for the submission of supplementary documents (e.g. P.6 academic report) is 11th February 2022 (Friday). Parents can send the supplementary documents by post or in person to our school. Please indicate the application number on the supplementary documents.



英皇書院

2022-2023 年度中一自行分配學位面試安排

1. 鑑於近日 2019 冠狀病毒病疫情轉趨嚴峻，中一自行分配學位面試將通過 Zoom 軟體在網上進行。
2. 面試日期為 2022 年 3 月 5 日(星期六)。
3. 所有申請人均獲邀請參加網上個人面試。
4. 新的面試形式和計分比重如下:

面試形式 (分兩部分)	第一部分: 中文提問環節 (2 分鐘)
	第二部分: 英語提問環節 (2 分鐘)
計分比重	1. 申請人的面試表現 (20%)
	2. 教育局提供的申請學生成績次第名單的排名 (48%)
	3. 其他表現(操行、獎項、課外活動等) (32%)

5. 有關面試的詳情(如: 面試時間及 Zoom 登入資料)將於二月底於本校網頁公佈。請密切留意本校網站。
6. 提交補充文件(如: 小六成績表)的截止日期為 2022 年 2 月 11 日(星期五)。家長可通過郵寄或親臨本校呈交補充文件。請在補充文件上注明申請編號。